
付款方式: 支票或現金入帳匯豐銀行戶口 (848-425252-838)

Payment Method : Cheque or Cash Bank-in to HSBC Account (848-425252-838)

UNICO J&I Limited

Technical Feature/技術性能

Model/型號：SV818

Dimension/尺寸：L300 x W167 x H254mm

Weight/重量：3.5Kg

Tank Capacity/水箱容量：0.85L

Water Pump Pressure/水泵壓力：19Bar

Voltage/Frequency/電壓/頻率：AC220-240V/50Hz

Power/功率：1100W

Function/功能:

1. Patent Capsule automatic dropping function/膠囊
咖啡提供自動丟棄功能

2. Programmable Automatic Control of the volume of 

coffee/咖啡的容量可設立自動控制

3. Electronic Temperature Regulation/電子溫度調節

4. Automatic Turn Off Machine after 1 hour without 

any operation/一小時後無任何操作咖啡機會自

動關閉
Original Price/原價$1380.00

GOLD, blend of selected Arabica's 70% and 30% 
Robusta coffee beans. Individually roasted the 
blended. Grinded and filled into a pod sealed in 
aluminum bag and inert gas. 

金色袋裝咖啡 - 膠囊裝上等咖啡粉,含有70%
阿拉比卡咖啡豆混合30%羅布斯達咖啡豆

Price: $500.00/One Box (100 pcs) include free 
delivery box

With purchase of 1 BOX of espresso capsule, can lease an espresso capsule machine FREE!!

Machine is leased against a deposit of HK$500.00 

凡購買一盒意大利咖啡膠囊，可以免費租賃一台膠囊咖啡機！
膠囊咖啡機按金為港幣$500.00

FREE LEASE ESPRESSO 

CAPSULE MACHINE
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香港演藝學院校友會



UNICO J&I Limited

Room 3105, 31/F, Hong Kong Plaza, 188 Connaught Road West, Shek Tong Tsui, Hong Kong

Tel: +852 2650-2799      Fax: +852 2650-2068      Email: info@unicoji.com.hk

Website: http://unicoji.com.hk Facebook: www.facebook.com/unicoji

訂單資料 請於在方格內填上訂購數量

Order Information Please fill in ordered quantity inside the box

姓名 Name: ________________________ 聯絡電話 Contact Number:_____________________

電郵地址 E-mail Address: __________________________________________________________________________

送貨地址 Delivery Address : ________________________________________________________________________

________________________________________________________________________________________________

Remarks: 

1. Only self pick-up is available for Espresso Capsule Machine.

2. Once the deposit payment is received or the refund is made, a confirmation email will be sent to the 

email provided. 

3. For refund of deposit, please inform at least one month before termination of contract. Checking of 

machine is required before refund of deposit. For each breakage or unreturned machine, HKD 

$500.00 will be charged and deducted from the deposit. 

4. UNICO J&I Limited reserves the right of final decision in case of any disputes. 

如欲享此優惠，請將已填妥的訂購表格電郵到 info@unicoji.com.hk ，本公司稍後會以電話確認訂單，
送貨資料及付款詳情。請於送貨前完成付款程序。 此優惠只適用於 #送貨服務或 *指定地點自行提取;
購買滿 HK$500.00 可享免費送貨。 #送貨服務僅限於香港特別行政區的香港島、九龍、新界區、東涌、
馬灣及愉景灣；不包括邊境禁區、離島。
*指定提取地點:香港西環干諾道西188號香港商業中心 31 樓 3105 室(港鐵：大學站B2出口)，辦公時
間為星期一至五 上午8:30時至下午5:30時 及 星期六 上午8:30時至下午12:30時, 星期日及公眾假期
休息。
優惠期截至2016年12月31日，貨品數量有限，售完即止。所有價錢以港幣計算。是次優惠只給予香港演
藝學院校友會。
圖片只供參考。如有任何爭議，UNICO J&I Limited 保留最終決定權。

To enjoy this privilege, please e-mail the completed order form to info@unicoji.com.hk , UNICO will contact by 

phone for order confirmation. Payment should be settled before delivery. Privilege only offers to #delivery 

service or self-pickup at *designated location. Free delivery for purchase over $500.00. 

#Delivery service is limited to Hong Kong Island, Kowloon, New Territories, Tung Chung, Discovery Bay and 

Ma Wan. Delivery service is not available at Frontier Closed Areas, Outlying Islands,. 

*Designated pickup location: Room 3105, 31/F, Hong Kong Plaza, 188 Connaught Road West, Shek Tong Tsui, 

Hong Kong (By MTR: University Station Exit B2). Office hours: 8:30 - 17:30 from Monday to Friday; 8:30 –

12:30 on Saturday; Closed on Sundays and public holidays. 

Offer valid till 31st December, 2016. Quantities are limited and offered while stock lasts. All prices are in HKD. 

This Club Privilege is designed and offered solely for The Hong Kong Academy for Performing Arts Alumni 

Association.

Images are for reference only. UNICO J&I Limited reserve the right of final determination.
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